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Referat af bestyrelsesmødet 9. september 2021 

af Lars Sørensen 

 

 

Forhåndsaftalen om løn for lærere i folkeskolen 2. behandling  

I forbindelse med OK-21 blev forhåndsaftalen for folkeskolerne i BUF opsagt. Forvaltnin-

gen var efter OK21 indstillet på at lade den løbe uændret videre for det kommende skoleår 

(2021-2022). Det skete af hensyn til de igangværende forhandlinger ude på skolerne. 

 

Forhandlinger er nu planlagt til at starte i november. Der vil ultimo september blive ind-

hentet data på fordelingen af lokallønnen, og forvaltningen skal bruge oktober til at analy-

sere data. 

 

Formanden havde udarbejdet et forslag til forhandlingsmandat, som blev vedtaget efter 

afstemning. 

Af hensyn til det forestående bestyrelsesvalg er planen, at forhandlingerne skal være af-

sluttet senest januar 2022. 

 

Den ordinære generalforsamling 2021 

Bestyrelsen behandlede et førsteudkast til beretning. Inden næste bestyrelsesmøde 16. sep-

tember vil der ske en tilretning. 

 

Der er udarbejdet et nyt udkast til forretningsorden for generalforsamlingen. Udkastet ta-

ger højde for at generalforsamlingen kan blive suspenderet, så der kan ske gruppevise 

drøftelser og opsamling af disse. 

 

Endelig havde bestyrelsen en førstebehandling af, hvem der skulle modtage foreningens 

hæderspris ”Den gyldne pegepind”. Drøftelsen genoptages ligeledes på mødet 16. septem-

ber, hvor der tages endelig stilling til, hvem prismodtageren skal være. 

 

Skolebesøg 

Bestyrelsen drøftede de forestående besøg på skolerne. 

 

Ansøgning fra Cevea om støtte til boliganalyse 

Cevea havde søgt om støtte til en analyse af boligforholdene i København. Foreningen 

hører ofte om manglen på boliger, der et til at betale for medlemmerne, så der blev bevil-

get 5.000 kr. til analysen. Som modydelse vil analysens resultater blive præsenteret og 

debatteret på et cafe-møde i huset for KLF’s medlemmer.   

 

 


